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Svaz vodáků České republiky, z.s. 

U Pergamentky 3, 170 00 Praha 7, IČ 00539155 

 

Zápis RP č.16 ze společného zasedání Rady pramic, Rady 
raftů a Předsednictva SVoČR dne 10.01.2024 od 16 hodin 
v sídle SVoČRu 

 

Přítomni:  

Předsednictvo:  

Libor Polák, Vratislav Šembera, Jitka Müllerová, Libor Peška, Miroslav Chyba 

Kontrolní komise: 

Pavel Kubásek, Jan Novák, Jan Procházka 

Hosté: 

Milan Znamenáček, Miroslav Gernát, Hana Heralová, Štěpánka Stonová, Zdeňka Fingrová 

Rada raftů: 

Vratislav Šembera, Libor Peška, Anna Kašparová, Martin Procházka 

Omluven RR: 

Jan Vávra 

Rada pramic: 

Müllerová Jitka (KV VS Náchod), Kafka Pavel (KV VOR Rajhrad), Davidová Jana (KVS Sandberk), 
Miroslav Chyba (KV Čelákovice), Veronika Nováková (KV Čochtan Plzeň) 

Přítomen online RP:  

Plicka Petr (KV Starý Kolín) 

Omluvena RP: 

Kociánová Monika (KV Deli Lovosice) 

 

16.1.  Úvodní slovo 

16.1.1  Předseda SVoČRu Libor Polák uvedl společné jednání a jako hlavní důvod setkání 
označil Rozpočet na rok 2024  

16.2.  Rozpočet SVoČR 2024 – svazová sekce 

16.2.1 Předpokládaná celková výše dotace na rok 2024 od NSA je 3.600.000,-Kč. V žádosti o 
dotaci byl SVoČR zařazen do 4.skupiny prioritizace. 

16.2.2. Svazový rozpočet byl předložen ve výši 1.444.876,-Kč. 

16.2.3 Následovala diskuse o konkrétních bodech svazové sekce Rozpočtu pro rok 2024. 
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16.2.4. Libor Peška upozornil, že ze svazového rozpočtu lze čerpat finance na trenérskou 
činnost. 

16.2.5 Předsednictvo odsouhlasilo Rozpočet SVoČR 2024 – svazová sekce ve výši    
1.444.876,-Kč všemi hlasy 

16.3.  Rozpočet SVoČR 2024 – pramicová a raftová sekce 

16.3.1  Návrh předpokládaného Rozpočtu na rok 2024 pro raftovou sekci je ve výši 1.573.050,-
Kč a pro pramicovou sekci ve výši 393.262,-Kč. Poměr rozdělení financí je 80:20. 

16.3.2 Jitka Müllerová vznesla požadavek na úpravu poměru rozdělení financí s návrhem 
pramicová sekce : raftová sekce  30:70. 

Požadavek zdůvodňuje velmi nízkým příspěvkem klubům na pořádání závodů. Z loňského 
rozpočtu vyplývá, že částky na jeden závod=disciplínu raftů jsou stejně vysoké, jako 3 
víkendové disciplíny závodů pramic. Nejsou finance na výrobu nových pramic a údržbu kopyta 
(formy). 

Při diskuzi bylo zdůrazněno: Pramicová sekce pracuje především s dětmi a to ve věku již od 6 
let (přípravka – školička) a od 8 let v kategorii mladší žáci a to do 19 let juniorské posádky.  

S ohledem na děti je startovné na pramicových závodech nízké. 

16.3.3 Úkol: pramicová a raftová sekce připraví do 22.1.2024 konkrétní návrh Rozpočtu 2024 
se zdůvodněním požadavků a rozvahy na jednotlivé závody (aktiva a pasiva) i ostatních 
položek Rozpočtu. 

16.4.   WRF 

16.4.1 Libor Polák informoval o přijetí SVoČRu do mezinárodní raftové federace WRF. 

16.5.   Zvýšení členských příspěvků SVoČR v roce 2025 

16.5.1 Libor Polák navrhuje zvýšení členských příspěvků za každého člena SVoČR. 

16.5.2 Dle stanov SVoČR zvýšení členských příspěvků schvaluje Konference delegátů. 
Vzhledem k tomu, že Konference se koná jednou za 4 roky a její termín vychází na listopad 
2025, nebylo by možné hlasovat o členských příspěvcích na rok 2025. Libor Polák navrhuje 
svolání Konference delegátů formou per rollam do konce listopadu 2024. 

16.5.3 Předsednictvo odhlasovalo svolání Konference delegátů formou per rollam do konce 
listopadu 2024 všemi hlasy. 

16.6.   EEČ 

16.6.1  Spolupráce Jana Vávry (raftová sekce) a Petra Plicky (pramicová sekce) v EEČ. 

16.6.2 Úkol: Vratislav Šembera – zajistí s Janem Vávrou možnost otevírání závodů na začátku 
sezóny jednotlivými sekcemi samostatně. 

16.7.   Vzdělávání trenérů 

16.7.1   Vratislav Šembera informoval o možnosti studijní a praktické části trenérského kurzu. 
Jedná se o celoživotní osvědčení skupiny „C“ na základě kterého bude vydána licence od 
SVoČRu. 

16.7.2 Nový běh bude letos opětovně otevřen. U loňských kurzů při splnění obou částí bylo 
osvědčení předáno zástupcům klubů. Zůstává možnost ke splněné studijní části si v letošním 
roce dodělat část praktickou. 
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16.8.   Společný závod raftů a pramic 

16.8.1   Vratislav Šembera navrhuje uspořádat v letošní sezóně společný víkendový závod 
raftů a pramic. Po krátké diskusi byl navržen termín 21.-22.9.2024. Pořadatel - raftová sekce. 

Návrh, termín a financování bude ještě dořešeno. V návrhu také padla možnost společného 
soustředění v jiném termínu za použití různých plavidel (rafty, pramice…) současně. 

16.9.   Systém prioritizace sportu u NSA 

16.9.1  15.1.2024 se koná školení prioritizace sportu u NSA. Školení se zúčastní Libor Peška a 
Vráťa Šembera. 

16.9.2 Vzhledem k nedostatkům při vyhlášení výzvy k dotaci a zařazení SVoČRu do 4.kategorie 
prioritizace, zváží předsednictvo po datu 15.1.2024 možnost předat věc právnímu zástupci. 

16.10.  Reprezentační posádky pro rok 2024 

16.10.1  Předsednictvo souhlasí se složením reprezentačních posádek pro rok 2024, dle 
návrhu rady raftů, všemi hlasy. 

16.11.   Diskuse 

16.11.1. Milan Znamenáček se dotazoval na přechod dětí z pramic do raftů. Pramice jsou 
příprava na rafty, ale nejvíce dětí ukončuje svou činnost ve věku 15 let. Dětí, které přejdou na 
rafty je velice málo. 

16.11.2 Milan Znamenáček navrhuje celosvazové soustředění. Vzhledem k tomu, že 
v letošním roce není prozatím žádný pramicový klub, který by soustředění organizoval, byla by 
tato varianta výborným řešením. 

16.12.   Výroba pramic v roce 2024 ve firmě TRIDENT, spol.s r.o. Plzeň 

16.12.1  Kluby, které mají zájem nechat si vyrobit v letošním roce pramici z vlastních zdrojů, 
zašlou požadavek Veronice Novákové. 

16.12.2. Cena výroby pramice včetně vlnolamu je 30.500,-Kč bez DPH. 

16.13.   Příští zasedání RP 

16.13.1  Samostatné jednání RP je plánováno na zimním soustředění 19.1.2024. 

16.13.2  Společné zasedání Předsednictva, Rad pramic a raftů bude svoláno emailem. 

 

 

Zapsala: Jana Davidová          Ověřila: Jitka Müllerová  

Schválila: Rada pramic 

 


